

Date: 17/04/2025

To: Boursa Kuwait Securities Company

Greetings...

Subject: Disclosure Regarding the formation of WARBA Insurance and re Insurance Board of Directors (WINSRE)

With reference to the above subject, and in compliance with the principles of disclosure and transparency by Warba Insurance and Reinsurance Company, and to implement the instructions of the Capital Markets Authority regarding the disclosure of material information, kindly be informed that the nominated members for the Board of Directors of Warba Insurance and Reinsurance Company by the decision of the Ordinary General Assembly for a period of three years (2025-2027) held a meeting at the company's headquarters on Wednesday dated April 16, 2025, at 1:30 PM, to discuss and approve the formation of the Board of Directors and elect the Chairman and Vice Chairman of the Board, and formation, as well as the formation of committees emanating from the Board of Directors, in accordance with what is contained in the attached disclosure form.

Thank you for your kind cooperation.

Best Regards,
Accept the highest consideration and respect,

**Mohamed Fahad Alsager** 

Disclosure and Transparency officer

السادة / شركة بورصة الكويت للأوراق المالية – المحترمين

تحية طيية وبعد...

الموضوع: إفصاح بشأن تشكيل مجلس إدارة وبة للتأمين وإعادة التأمين(وربة ت])

بالإشارة إلم الموضوع أعلاه، وإلتزاماً من شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين بمبادئ الموضوع أعلاه، والتنفافية، وتنفيذاً لتعليمات السادة /هيئة السواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نحيط سيادتكم علما بأن مجلس إدارة شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين المنتخب بقرار الجمعية العامة العادية لمدة ثلاث سنوات ( 2025–100) قد إجتمع بمقر الشركة الرئيسي يوم الأربعاء الموافق 2027) قد إجتمع بمقر الشركة الرئيسي يوم الأربعاء الموافق لمناقشة وإعتماد تشكيل مجلس الإدارة وإنتخاب رئيس مجلس الإدارة ونائب رئيس مجلس الإدارة ، وكذا تشكيل اللجان المنبثقة من مجلس الإدارة ونائب رئيس مجلس الإدارة ، وكذا تشكيل اللجان المنبثقة من مجلس الإدارة وذلك وفقا لما هو وارد في نموذج الإفصاح المرفق.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا.

مع وافر التحيات،،، وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام،،،

محمد فهد الصقر

مسئول الإفصاح والشفافية



Appendix (10)



<u>نمرمعات:</u>

• ملحق رقم (10) .



شركة وربة للتأمير وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company رأس المال المصرح به د.ك. Authorized Capital K.D. 25,000,000

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين – ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) – Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation



#### Appendix (10)

### Disclosure of Material information Form

Date	Name of the Listed Company
17/04/2025	WARBA Insurance and Reinsurance Company

## نموذح الافصاح عزز المعلومات الحوهرية

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين	2025/04/17

## المعلومة الجوهرية

	<u>إمُصاح بشأن تشكيل مجلس الإدارة</u>			
المنصب	الإسم	٥		
رثيس مجلس الإدارة	السيد/ أنور جواد بوخمسين	1		
نائب رئيس مجلس الإدارة	الشيخ / محمد جراح صباح الصباح	2		
عضَّهِ مجلس الإدارة	السيد/رائد جواد بوخمسين	3		
عضو مجلس الإدارة	السيد / حازم علي المطيري	4		
عضو مجلس الإدارة	دِمنيلاخ ثعفر /عللناه	5		
عضو مجلس الإدارة – مستقل	النسيد/ رافد عبد اللّه الرفاعي	6		
عضو مجلس الإدارة مستقل	السيد/ محمد المباركي	7		
أمين سر مجلس الإدارة	السيد/أحمد محمد علمي حسن	8		
	علما بأن جميع الأعضاء غير تنفيذين			

# الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

لا يوجد اثر

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها ، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومة مضللة أو خاطنة أو ناقصة ، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة المواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق انظمتهما الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني ، أو نتيجة إستخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

Material	

Disclosure regarding the formation of WARBA Insurance and Re Insurance Board of directors:					
Sr.	Name	Designation			
1	Mr. Anwar Jawad Bukhamseen	Chairman of the Board			
2	Shiekh Mohamed Jarah Subah Al. Subah	Vice Chairman			
3	Mr. Raed Jawad Bukhamseen	Board member			
4	Mr. Hazem Ali Almutairi	Board member			
5	Mr. Rifat Ghalayini	Board member			
6	Mr. Rafid Abdullah Al. Refai	Independent			
7	Mr. Mohamed Al-Mubaraki	Independent			
8	Mr. Ahmed Mohamed Ali	Board secretary			
All Bo	All Board Members are non-executive.				

## The Financial Effect of the occurring Developments (if any)

### No Impact.

The person who issued this disclosure bears full responsibility for the correct, accuracy and completeness of the information contained therein, and acknowledges that he exercised the care of a careful person to avoid any misleading, false or incomplete information, without any responsibility on either the Capital Markets Authority or the Kuwait Stock Exchange regarding the contents of this disclosure and to absolve them of responsibility for any damages that may befall any person as a result of publishing this disclosure or allowing it to be published through their electronic systems or website, or as a result of using this disclosure in any other way.

## **Mohamed Fahad Alsager**

### Disclosure and transparency Officer



محمد فهد الصقر مسئول الافصاح والشفافية



شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company مراس المال المصرح به د.ك. Authorized Capital K.D. 25,000,000 شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين – ترخيص تأمين رقم (4) Insurance Licensing No. (4) – Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation